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Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2020-01-23 kl. 16.30-18-30 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Kristina Granlund 
(NL), Réka Tolnai (C), Andreas Brännström (M), Lisskulla Zayane 
(MP) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Sofie Ordell – Kommunpolis 
Anders Fredriksson – Enhetschef Juridik- och kanslienheten. 
Helene Skantze – Förtroendevald (M) 
Josefine Bergström – Sekreterare  
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet och deltagarna presenterar sig.   
 
2. Lägesrapport från polisen 
Sofie Ordell informerade om brottsstatistik mellan 2018 - 2019. Bildspelet finns bifogat 
minnesanteckningarna (se bilaga 1).  
 
3. Rapporter från de lokala arbetsgrupperna  
Jan Landström informerade vad som jobbats med i de lokala arbetsgrupperna kring trygg 
och säker sedan föregående BRÅ. Bildspelet finns bifogat minnesanteckningarna (se bilaga 
2).  
 
4. Nationell och lokal lägesbild  
Jan Landström informerade om brottsutvecklingen mellan 1998 - 2019. Bildspelet finns 
bifogat minnesanteckningarna (se bilaga 3).  

 
5. Trygghetsvandring i Älta 
Ett tjugotal aktörer utförde en trygghetsvandring i Älta den 22 januari. Ett protokoll 
kommer att tas fram och redovisas vid nästa BRÅ.  
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6. Signaler från nationella BRÅ  
Terese Kalinski informerade om grunderna för det brottsförebyggande arbetet på nationell 
nivå genom att presentera regeringens nationella långsiktiga program för 
brottsförebyggande arbete samt BRÅ:s årsrapport om nuläge och utvecklingsbehov. 
Bildspelet finns bifogat minnesanteckningarna (se bilaga 4).  
 
7. Övrigt 
Mats Bohman informerade om att BRÅ tidigare år har satt mål inom vissa fokusområden. 
Han ber deltagarna att reflektera kring vilka fokusområden som är aktuella för 2020. 
 
Andreas Brännström önskade en uppföljning i arbetet med utformningen av byggnader i ett 
förebyggande trygghetssyfte. Mats Bohman tar med sig frågan. 
 
 
Vid anteckningarna 
 
Josefine Bergström 
 
 
 


